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Møtebehandling 
 
Kari Nessa Nordtun (Ap) fratrådte som inhabil. Øyvind Jacobsen (Ap) inntok hennes plass. 
Elin Schanche (H) fratrådte som inhabil. Det var ingen som inntok hennes plass. 
Det var 18 representanter tilstede. 
Varaordfører Dagny S. Hausken (Sp) ledet møte. 
 
Dagny S. Hausken (Sp) fremmet følgende oversendelsesforslag til pkt. 2 på vegne av Ap, FNB, 
MDG, Rødt, Sp, og SV: 
 
«Det legges opp til en effektiv utnyttelse av tomtearealet på området. 
Tilgrensende friområder og landbruksområder er viktig for kvaliteten og attraktiviteten av 
Universitetsområdet. Disse områdene må ivaretas.» 
 
Christine E. Hartvigsen (FrP) fremmet følgende oversendelsesforslag: 
 
«Nytt punkt 4.  
Formannskapet ber rådmannen gå i dialog med fylkeskommunen, StOr og UiS vedrørende 
muligheten for at UiS/studenter kan benytte fylkeskommunen sitt bygg i Kannik til studentformål.» 
 
Jan Erik Søndeland (V) fremmet følgende oversendelsesforslag: 
 
«I det videre arbeidet er det ønskelig at universitetsområdet også sees i en utvidet 
sammenheng hvor også Ullandhaug økologiske gård, Jernaldergården og Botanisk hage kan 
inngå.» 
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Jan Erik Søndeland (V) fremmet følgende oversendelsesforslag på vegne av H, FrP, V og 
KrF: 

«Tillegg til kommunedirektørens punkt 3: 
Det bes også om at muligheten for økt oppkapitalisering gjennom bidrag fra privat næringsliv og 
såkornfond vurderes. 

Nytt punkt i den nummerte punktlisten:  
Det gjennomføres en evaluering av situasjonen ved NORCE (tidligere IRIS) mht siste års utvikling 
av økonomi, ressurser, ledelse og antall ansatte i Stavanger. 
Kommunedirektøren bes komme tilbake med egen sak snarlig dersom det viser seg at det har 
vært en negativ utvikling.» 

Kristen Høyer Mathiassen (H) oversendelsesforslag 
« 
Tilleggspunkt 4:  
Det er viktig med et tettere samarbeid med Sola kommune, for å sikre en god samordnet 
utvikling av Universitetsområdet også inn i grenseområdene som ligger i Sola kommune. 
 
Tilleggspunkt 5:  
Det må avklares hvordan kommunen samordner og styrer egne interesser og aktiviteter i 
området gjennom Forus Næringspark/Innovasjonsparken AS, Stavanger Utvikling KF og 
kommunedirektøren. Arbeidet må gis en klar politisk forankring med jevnlige tilbakemeldinger 
og drøftinger.» 
 
 
Votering 
Kommunedirektørens forslag ble enstemmig vedtatt 
Oversendelsesforslag på vegne av Ap, FNB, MDG, Rødt, Sp og SV oversendes 
kommunedirektøren 
FrP’s oversendelsesforslag oversendes kommunedirektøren 
V’s oversendelsesforslag oversendes kommunedirektøren 
Oversendelsesforslag på vegne av H, FrP, V og KrF) 
H’s oversendelsesforslag oversendes kommunedirektøren 
 
 
Formannskapets enstemmige vedtak 
 
 

1. Rapporten Ullandhaug 2023 – Strategi for utvikling av universitetsområdet på 
Ullandhaug legges til grunn for kommunens videre arbeid som pådriver og 
tilrettelegger i universitetsområdet. Resultatene og innsikten fra arbeidet inngår i 
arbeidet med Kunnskapsbyen Stavanger. 

 
2. Formannskapet slutter seg til samarbeidserklæringene slik de fremgår av 

rapporten. Ullandhaug 2023 – Strategi for utvikling av universitetsområdet på 
Ullandhaug. 

 Tomter og eiendommer i universitetsområdet på Ullandhaug. 
 Campus Ullandhaug – felles visjon, mål og strategier 

Erklæringene legges til grunn for det videre arbeidet slik det fremgår av denne 
saken. 
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3. Det er behov for å videreføre og styrke arbeidet som ligger til Universitetsfondet AS 
og formannskapet gir sin støtte til arbeidet som er satt i gang i regi av styret for 
Universitetsfondet AS. Utredningen av ulike modeller må ses i sammenheng med det 
videre arbeidet innen Kunnskapsbyen Stavanger. 
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